



國立政治大學俄羅斯研究所

Graduate Institute of Russian Studies, NCCU

## 報名表

2025年「戰爭與和平:俄羅斯與歐亞現勢與探索」

### 國際研討會

時間: 2025年6月20日 (週五)

主辦單位: 國立政治大學俄羅斯研究所

姓名		任職單位		職稱	
電話			E-mail		
通訊地址					
中文題目					
<u>摘要 (以300字為限)</u>					

※ 發表人請於2025年5月5日 (週一), 將此報名表(含中文題目及摘要)寄至政治大學俄羅斯研究所電子信箱 ([russia@nccu.edu.tw](mailto:russia@nccu.edu.tw)), 論文全文請於2025年6月2日前繳交。

※ 校外論文發表人將有出席費補助。

※ 聯絡人: 范小姐 電話: 02-2939-3091 ext. 50806 E-mail: [russia@nccu.edu.tw](mailto:russia@nccu.edu.tw)



國立政治大學俄羅斯研究所

Graduate Institute of Russian Studies, NCCU

**Registration Form**  
**2025 International Conference**

**"War and Peace: Russia and Eurasia - Development and Exploration"**

Date: June 20<sup>th</sup>, 2025 (Friday)

Organizer: Graduate Institute of Russian Studies, National Chengchi University

Name			
Institution			
Academic Title / Position			
Phone Number		Email	
Paper Title			
<u>Abstract (max: 300 words)</u>			

- Presenters must submit the registration form, including the English title and abstract, via email to the Graduate Institute of Russian Studies at National Chengchi University ([russia@nccu.edu.tw](mailto:russia@nccu.edu.tw)) by Monday, May 5, 2025.
- External presenters will be eligible a subsidy for attendance.
- For inquiries, please contact Ms. Fan at +886-2-2939-3091 ext. 50806 or via email at [russia@nccu.edu.tw](mailto:russia@nccu.edu.tw).